



新加坡武术龙狮总会

SINGAPORE WUSHU DRAGON & LION DANCE FEDERATION

7 Bedok North Street 2 #01-01, Singapore 469646 Tel.: 65-6382 3638 Fax: 65-67475977
Website: www.wuzong.com Email: info@wuzong.com UEN No.: S68S50017F

17 March 2025

To: All Members of the 29th Management Committee and All Members
of the Singapore Wushu Dragon & Lion Dance Federation

Dear All,

NOTICE OF EXTRAORDINARY GENERAL MEETING

NOTICE is hereby given that the Extra-ordinary General Meeting (EGM) of the Singapore Wushu Dragon & Lion Dance Federation (SWDLDF) will be held on Monday, 31 March 2025 at 11.00am in the Training Hall at its Bedok Office at No 7 Bedok North St 2 Singapore 469646.

The Agenda of the EGM is to discuss and approve the proposed Revised Constitution of the SWDLDF as required by the Sports Singapore, the governing authority of National Sports Associations (NSAs), for all NSAs. Details of the changes to be made can be found at our Federation website at <https://www.wuzong.com>.

Ordinary and Associate members can authorise 2 representatives to attend the Extraordinary General Meeting. Every representative can only represent one organisation. The Extraordinary General Meeting Proxy Form (Refer to Annex) must state the representatives' full name. The President, Chairman or Secretary General must sign and stamp the organisation seal on the form to be considered valid. Incomplete submission would not be accepted.

Representatives from the Ordinary and Associate members must bring their NRIC to proof their identity and they must be of a minimum age of 21 years old. The attire for the Annual General Meeting is smart casual. Shorts and slippers are not allowed.

The Management Committee has waived the Membership Fees for the Financial Year (FY) from 2020 to 2023. It has resumed collection of Membership Fees from FY 2024 onwards. Only representatives from Ordinary and Associate members who have paid their Membership Fee can attend the Extraordinary General Meeting.

Thank You.

Ng Kim Nguan
Secretary General
Singapore Wushu Dragon & Lion Dance Federation



新加坡武术龙狮总会

SINGAPORE WUSHU DRAGON & LION DANCE FEDERATION

7 Bedok North Street 2 #01-01, Singapore 469646 Tel.: 65-6382 3638 Fax: 65-67475977
Website: www.wuzong.com Email: info@wuzong.com UEN No.: S685S0017F

此致：新加坡武术龙狮总会
第 29 届理事会全体理事及
全体会员

新加坡武术龙狮总会召开特别会员大会通知

谨此通知，新加坡武术龙狮总会将于 2025 年 3 月 31 日，星期一，上午 11 时正于总会勿洛会所练武厅召开特别会员大会，地址：7 号，勿洛北第 2 街，邮区 469646。

议程为讨论与批准拟议中的总会章程修改，以符合新加坡体育局要求旗下所有体育团体遵守的条规。章程里需要修改的细节可上总会网站查询，网址：<https://www.wuzong.com>。

属会会员可委派两名代表出席特别会员大会，其代表只能代表一间团体，出席代表授权书(请参阅附录)上需清楚写明代表的姓名，并由会长、主席或秘书长签名，印上团体盖章方为有效，否则作废。

属会代表出席会员大会时，必须携带居民证证明身份。代表年龄一定要超过二十一岁。属会代表出席会议穿着要整齐，禁止穿拖鞋或短裤。

武总理事会批准免收 2020 至 2023 财政年度的会费。理事会已经回复征收会费，从 2024 财政年度开始。只有缴清会费的团体可以出席特别会员大会。谢谢。

新加坡武术龙狮总会
秘书长 黄镜元 敬启
2025 年 3 月 17 日



新加坡武术龙狮总会
Singapore Wushu Dragon & Lion Dance Federation

2025 年特别会员大会出席代表授权书

2025 Extraordinary General Meeting Proxy Form

敬启者：

本会授权下列两名代表：

	中文姓名	英文姓名	居民证号码
1			
2			

参加 2025 年 3 月 31 日(星期一)上午 11 时正举行的特别会员大会。

此 致

新加坡武术龙狮总会秘书长

团体名称：_____

请在空格打 (v)：普通会员 () 准会员 () 会员号码：_____

会长/院长/主席/秘书姓名

会长/院长/主席/秘书签名

团体盖章

注：有意出席特别会员大会的普通/准会员请填妥随函授权书，签名与盖上团体印章。二位受委任的会员团体代表在出席 2025 年 3 月 31 日（星期一）上午 11 时的会员大会时，以授权书登记才可参加特别会员大会。如需投票，只有其中一位代表有投票权。